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Vragen van de leden Dijsselbloem en Jadnanansing (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de afnemende 
interesse voor lerarenopleidingen en pabo’s (ingezonden 13 juni 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Minder interesse in lerarenopleiding»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de daling in aanmeldingen voor lerarenopleidingen en 
pabo’s? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de nullijn voor leraren het aanzien van en de interesse 
in het beroep heeft aangetast? Zo niet, hoe verklaart u de afgenomen 
aanmeldingen voor de lerarenopleidingen en de pabo’s? 

Vraag 4
Kunt u, gelet op de afgenomen aanmeldingen voor de lerarenopleidingen, 
met cijfers aangeven hoe groot het tekort aan leerkrachten zal zijn nadat een 
groot deel van de leraren met pensioen is gegaan? 

Vraag 5
Hoeveel studenten moeten zich gemiddeld per jaar aanmelden om het 
toekomstige tekort aan leraren te kunnen dichten? 

Vraag 6
Welke maatregelen gaat u treffen om het aanzien van het beroep leraren te 
herstellen en om het toekomstige tekort aan leraren op te vangen? Gaat u 
daarvoor de nullijn voor leraren opheffen? Zo nee, waarom niet?

1 Nederlands Dagblad, «Minder interesse in lerarenopleiding», 6 juni 2012.
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